

Réglementation REACH (EC) NO 1907/2006

REACH Regulation (EC) NO 1907/2006

L'article 33 du règlement REACH, impose que : « tout fournisseur d'un article contenant une substance extrêmement préoccupante (critères définis à l'article 57) ou « SVHC » (Substance of Very High Concern) à une concentration supérieures à 0,1% (w/w), fournit au destinataire de l'article des informations suffisantes dont il dispose pour permettre l'utilisation dudit article en toute sécurité et comprenant, au moins, le nom de la substance".

Article 33 of the REACH regulation requires that: "any supplier of an article containing a substance of very high concern (criteria defined in article 57) or "SVHC" (Substance of Very High Concern) at a concentration greater than 0, 1% (w/w), provides the recipient of the article with sufficient information available to enable the safe use of the article and including, at least, the name of the substance.

SAUERMANN INDUSTRIE assure que les produits, ainsi que les packaging, que nous livrons ne contiennent pas de substance de la liste SVHC publiée le **23/01/2024**. Ils ne contiennent pas non plus de substance destinée à être rejetée intentionnellement dans l'atmosphère.

SAUERMANN INDUSTRIE assures that the products, as well as the packaging, that we deliver do not contain any substance from the SVHC list published on 23/01/2024. They also do not contain any substance intended to be intentionally released into the atmosphere.

Également, nous vous affirmons que ces informations sont données en toute bonne foi sur la base des renseignements transmis par nos fournisseurs.

Nous vous assurons de respecter les normes établies par le règlement CE 1907/2006 (REACH) et vous tiendrons au courant de nos efforts continus pour garantir la conformité à mesure que des substances seront ajoutées à la liste candidate.

Also, we assure you that this information is given in good faith on the basis of the information provided by our suppliers.

We assure you that we are meeting the standards set by EC Regulation 1907/2006 (REACH) and will keep you informed of our ongoing efforts to ensure compliance as substances are added to the candidate list.

Références :

10143 - LU400 VOLT1S E6 MMH2O	25420 - LU200 AWS10 E6 MBAR
10148 - LU100 VOLT1S E6 MMH2O	25421 - LU400 AWS10 E6 MBAR
10156 - LU400 AWS10 E6 MMH2O	25422 - LU100 VOLT1S E6 MBAR
10159 - LU100 AWS10 E6 MMH2O	25423 - LU200 VOLT1S E6 MBAR
10161 - LU200 AWS10 E6 MMH2O	25424 - LU400 VOLT1S E6 MBAR
10459 - LU200 VOLT1S E6 MMH2O	27339 - LU100 AWS10 E6 MBAR (CB)
14143 - LU100CH (CS)	27340 - LU100 AWS10E6 MMH2O (CB)
25419 - LU100 AWS10 E6 MBAR	27341 - LU100 VOLT1SE6 MBAR (CB)



27342 - LU100 VOLT1SE6 MMH2O(CB)	27347 - LU400 AWS10 E6 MBAR (CB)
27343 - LU200 AWS10 E6 MBAR (CB)	27348 - LU400 AWS10E6 MMH2O (CB)
27344 - LU200 AWS10E6 MMH2O (CB)	27349 - LU400 VOLT1SE6 MBAR (CB)
27345 - LU200 VOLT1SE6 MBAR (CB)	27350 - LU400 VOLT1SE6 MMH2O(CB)
27346 - LU200 VOLT1SE6 MMH2O(CB)	27650 - LU100 AWS10 E6 DAPA (CB)

Date : 02/05/2024